

Humanistiska föreningen

Styrelsemötesprotokoll #4

2023-02-16

Styrelseledamöter

Närvarande

Oliviae Odenskiöld

Ordförande

Anna Sjöström

Vice ordförande

x

—

Sekreterare

—

Skattmästare

Patrik Björk

Vice skattmästare

x

Erika Sjöström

Klubbmästare

x

—

Vice klubbmästare

—

Programansvarig

—

Vice programansvarig

Marie Börjesson

Övermarskalk

x

Claire Lindsay

Informationsansvarig

x

Övriga

Bengt Novén

Inspektor

Anna Börjesson

Sakrevisor

Anders Ebbe Nyman

Sakrevisor

Stefanie Tagesson

Sakrevisorsuppleant

1



1. Mötets öppnande

Vice ordförande Anna Sjöström förklarar mötet öppnat kl 17:33

2. Justering av röstlängd

Fem närvarande styrelseledamöter äger rösträtt.

3. Godkännande av föredragningslista

Föredragningslistan godkänns med tillägg av

- 14.c: Presentation av styrelsen i HumF:s kanaler
- 15.a Mathilda Samson: 30-års fest 15/4
- 15.b David Pagmar: Disputationsfest 5/5
- 15.c Viktor Elm: Disputationsfest 2/6
- 15.e SA kommande uthyrningar

4. Val av mötessekreterare

Anna nominerar Claire Lindsay till mötessekreterare.

Styrelsen beslutar

att välja Claire Lindsay till mötessekreterare.

5. Val av justerare tillika rösträknare

Erika Sjöström nominerar sig själv till justerare tillika rösträknare för mötet.

Styrelsen beslutar

att välja Erika Sjöström till justerare tillika rösträknare för mötet.

6. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll #18 2022-12-08 godkänns och läggs till handlingarna.

7. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

8. Sekreterare

Anna är föredragande.

Det har fortfarande inte bestämts något datum för Lars Strannegårds föreläsning

9. Presidiet

a. Rapport: Gula villan + kansli

Mimi och Anna har inget nytt att rapportera från kansliet.

b. Intern alkoholpolicy

Styrelsen läser igenom policyn och diskuterar hur de ska hantera kraftigt berusade personer i framtiden.

Anna tillägger att medicinlådans innehåll måste uppdateras.

ES
2



c. Rapport: Campusrådsmöte 15/2

SUS håller på med systemuppdatering på kansliet för att göra medlemshantering lättare.

Kårföreningsmessa 9/3. Claire har fått information om det.

Magisterpromotion 12/5. Det behövs marskalkar. Claire och Erika preliminärt kan vara marskalkar. Mimi ska fråga runt och återkomma om hon hittar några fler marskalkar.

SoFa har haft sin första pub på Gula villan. Det ska diskuteras om det ska finnas ett samarbete mellan HumF och SoFa så de kan ha pub på Gula villan t.ex varannan tisdag.

Campusrådssittningen är 17/3. HumF:s födelsedagsmiddag är dagen efter så det är osäkert om styrelsen kan gå på fredagen. Möjligtvis att en person från styrelsen kan gå om intresse finns.

Mötet pausas 18:00

Mötet återupptas 18:51

Roliga bilder och fakta om styrelsen ska skickas in inför campusrådssittningen. Deadline 3/3.

Det gemensamma dokumentet om sexuella trakasserier håller på att översättas.

10. Skattmästeriet

a. Lägesrapport

Patrik är föredragande.

Löner håller på att betalas ut och fakturor har betalats.

Dokumentet för budgeten 2023 måste vara klar den 28/2 inför dechargemötet den 14/3.

Mimi ska ge Patrik serveringspersonalens kontouppgifter om han inte redan har dem.

11. HumF Klubbmästeri

a. Utvärdering tidigare pubar

i. Traffic light pub 8/2

Erika var inte närvarande på puben. Anna var SA och rapporterar att det blev en lyckad pub. De gröna banden tog slut fort eftersom det fanns få att börja med så till nästa gång måste det kollas bra i förväg om allting finns.

ii. Alla hjärtans-dag pub 15/2

Erika rapporterar att puben blev lyckad.

ES
3



b. Kommande pubar

i. Semmelpub 22/2

Erika funderar på att servera semmelcocktails med lock på så då måste personalen komma in tidigare för att baka.

ii. Wednesday pub 1/3

Det blir musikquiz.

Patrik föreslår att det borde anordnas en lönefredagspub en gång i månaden.

12. Programutskottet

a. HumHum

Anna har pratat med Norbert. Det verkar gå bra för kören. De har många nya medlemmar. Än så länge har Norbert ingen nyckel. Förslag att ge kören mer pengar ska diskuteras eftersom de får bara 1000kr just nu. Claire tillägger att kören också får pengar från Folkuniversitetet men tycker absolut att deras budget ska höjas från vår sida.

b. Bokcirkel

Det går bra för bokcirkeln och de har många medlemmar.

13. Övermarskalksämberet

a. Utvärdering: Recentiorsmiddagen 11/2

Det blev mycket folk. Lite väl mycket folk tycker Mimi så till nästa sittning ska gränsen för gäster sänkas till 60. Mimi hade också uppskattat mer hjälp med förberedelser från styrelsen. Maten verkade uppskattas. Till nästa sittning kan det vara bra att måndagen efter lägga ut i våra kanaler att medlemmar kan hämta matrester på villan. Patrik påpekar att det borde kollas upp om vi kan faktisk marknadsföra det i våra kanaler.

Mimi ska anordna en städlista till nästa gång så att folk vet vad de ska göra så att det går smidigare.

Anna påpekar att det är viktigt att alla i styrelsen är med och hjälper till med antingen förberedelserna eller städningen på sittningar.

b. Födelsedagsmiddagen 18/3

Anmälningsskylten kan redan nästa vecka skickas till vänföreningar och inspektor. Claire och Mimi satsar på att få ut den redan 17/2. Till medlemmar kan den skickas ut den 27/2.

c. Fakultetsmiddagen

Fakultetet ska höra av sig till Mimi om när det funkar att ha fakultetsmiddagen.

d. Sittning med SF

Planeringen går långsamt. Det finns fortfarande ingen lokal men de ska kolla om det går att hyra rotundan.

ES
4



e. Datum VT 23

Magisterpromotion 12/5

Hasselbacken 18/5. Planer om att ha en efterfest på gula villan diskuteras. Styrelsen är positivt inställda till att ha en efterfest.

Valborg 30/4.

Mimi föreslår att hyra en glassbil till valborgslunchen.

Kandidatceremoni

Kandidatceremonin blir den 4/6.

14. Informationsutskottet

a. Nyhetsbrev #2

Den ska skickas ut 1/3. Deadline för att skicka in information till Claire är den 24/2.

b. Hemsidan

De nya uthyrningsvilkoren ska läggas upp på hemsidan.

Claire har fortfarande inte hittat någon att hjälpa designa hemsidan. Mimi ska höra av sig till en bekant som har erfarenhet som UX designer.

c. Presentation av styrelsen i HumF:s kanaler

Presentationer kommer ut i kanalerna nästa vecka.

15. Externuthyrningar

a. Mathilda Samson: 30-års fest 15/4

Styrelsen väljer att godkänna den preliminär.

b. David Pagmar: Disputationsfest 5/5

Styrelsen väljer att godkänna den.

c. Viktor Elm: Disputationsfest 2/6

Styrelsen godkänner inte.

d. Erik Wickström: 40-års fest 2/3 -24

Styrelsen väljer att godkänna den preliminär.

e. SA kommande externuthyrningar

Oliviae är SA på ASNNC 11/3

Anna är SA på födelsedagsmiddagen 18/3

Anna är förmodligen SA på SoFa:s sittning 20/5

16. Inbjudningar

Styrelsen har fått inbjudan till JF:s reccentiorssittning 4/3. Mimi och Erika är intresserade av att gå.

is
5



17. Under mötet väckta frågor

Anna hälsar att hon tycker om alla jättemycket.

18. Mötets avslutande

Mötet avslutas kl 19:49

Justeras



Anna Sjöström
Vice ordförande



Claire Lindsay
Mötessekreterare



Erika Sjöström
Justerare